
ZAPISNIK 

 

s 28. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE LASTOVO, održane 24. prosinca 2024. 

godine, s početkom u 8:00 sati u uredu Općinske načelnice. 

 

NAZOČNI vijećnici: Viktor Šantić, Gojko Antica, Rino Barbić, Dino Katić 

 

NISU NAZOČNI: Nikol Škratulja 

 

OSTALI NAZOČNI: Anita Jančić Lešić općinska načelnica, Antonia Frlan pročelnica 

Jedinstvenog upravnog odjela, Anita Lešić viša referentica za proračun i financije ( 4 i 5. 

točka dnevnog reda) 

 

Predsjednik Gojko Antica otvorio je sjednicu i pozdravio nazočne. 

 

Predsjednik Gojko Antica utvrdio je da je na sjednici nazočno četiri vijećnika i da Vijeće 

može pravovaljano odlučivati te predložio sljedeći nadopunjeni: 

 

D N E V N I   R E D: 

 
 

1. Izvješće Mandatnog povjerenstva 

2. Zapisnik sa 26. sjednice Općinskog vijeća 

3. Zapisnik sa 27. sjednice Općinskog vijeća 

4. III. Izmjene i dopune Proračuna Općine Lastovo za 2024. godinu 

5. Proračun Općine Lastovo za 2025. godinu i projekcija Proračuna za 2026. i 2027. 

godinu 

6. Godišnji plan razvoja sustava civilne zaštite na području Općine Lastovo za 2025. 

godinu  s financijskim učincima za trogodišnje razdoblje 

7. Vijećnička pitanja 

 

Predsjednik Gojko Antica stavlja na glasovanje prijedlog Dnevnoga reda. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Gojko Antica utvrdio je da je jednoglasno (sa 

četiri glasa „za“) usvajen dnevni red. 

 

A.D. 1. IZVJEŠĆE MANDATNOG POVJERENSTVA 

Predsjednik Gojko Antica otvara raspravu.  

 

Antonia Frlan: Dobili ste Izvješće u materijalima. Dana 20. prosinca je zaprimljena obavijest 

člana Carla Ivelje da stavlja mandat u mirovanje. Dana 23. prosinca je HDZ imenovao 

zamjenu za člana - Viktora Šantića koji je već prethodno bio član i položio prisegu, tako da 

su ispunjeni uvjeti za zamjenu člana.  

 

Predsjednik Gojko Antica zaključuje raspravu i konstatira da je predmetno Izvješće primljeno 

na znanje. 

Izvješće Mandatnog Povjerenstva ( u prilogu) 

 

 



   

A.D. 2. ZAPISNIK SA 26. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA 

Predsjednik Gojko Antica otvara raspravu.  

 

Predsjednik Gojko Antica zaključuje raspravu te stavlja na glasovanje Zapisnik s 26. 

sjednice Općinskog vijeća. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Gojko Antica utvrdio je da se Zapisnik s 26. 

sjednice Općinskog vijeća usvaja sa tri glasa „za“ i jednim glasom „suzdržan“.  

 

Zapisnik s 26. sjednice Općinskog vijeća (u prilogu) 

 

A.D. 3. ZAPISNIK SA 27. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA 

Predsjednik Gojko Antica otvara raspravu.  

 

Predsjednik Gojko Antica zaključuje raspravu te stavlja na glasovanje Zapisnik s 27. 

sjednice Općinskog vijeća. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Gojko Antica utvrdio je da se Zapisnik s 27. 

sjednice Općinskog vijeća usvaja sa tri glasa „za“ i jednim glasom „suzdržan“.  

 

Zapisnik s 27. sjednice Općinskog vijeća (u prilogu) 

 

A.D. 4. III. IZMJENE I DOPUNE PRORAČUNA OPĆINE LASTOVO ZA 2024. 

GODINU 

Predsjednik Gojko Antica daje riječ Aniti Lešić, višoj referentici za proračun i financije. 

 

Anita Lešić: Evo ja ću samo u kratko, par riječi. Kao i obično, to se ponavlja svaku godinu, 

pri kraju godine radimo Proračun odnosno Plan Proračuna sa stvarnim stanjem na način da 

se najčešće smanji Proračun i da se iz njega makne ono što se neće ostvariti, odnosno ono što 

će se eventualno prenijeti u sljedeću godinu. Ovakvo stanje je realno i očekiva se izvršenje 

Proračuna preko 90 posto. S obzirom da je učinjeno usklađenje, kada sam radila ove Izmjene 

nisam dovoljno dobro planirala Dječji vrtić pa se stavka Dječjeg vrtića treba povećati za 

3.500,00 eura što znači da će i cijeli Proračun biti veći za toliko. Ja bi to onda, ukoliko se 

prihvati, napravila iza sjednice da konačni Proračun bude onakav kakav treba biti. Bili su 

neki neplanirani izdaci i da bi se nadoknadio manjak koji vrtić vuče već dvije godine od 

3.000,00 eura treba povećati prihode jer je to jedini način da se manjak nadoknadi. Dobili ste 

obrazloženje uz ovo, tamo je uglavnom sve objašnjeno, tako da ne vidim potrebu da sad baš 

o svakoj stavci govorim pojedinačno. Ako treba, mogu odgovoriti na ono što vas interesira.  

 

Gojko Antica: Ovo sportsko igralište Ubli, 12.000,00 eura, to je ova godina?  

 

Anita Lešić: Da, ali mislimo da se ipak neće dogoditi u ovoj, nego početkom iduće. To su 

neke stvari koje se događaju krajem godine i nikada ne znamo hoće li biti u ovoj ili 

sljedećoj. Sportsko igralište – vidjet ćemo ga poslije i u Planu Proračuna za dogodine.   

 

Gojko Antica: Ali taj novac koji je bio predviđen za to, nije potrošen? Gdje je on?  

 



Anita Lešić: Na računu je. Na računu ima poprilično sredstava.  

 

Gojko Antica: A ovo, dio ceste D190, što je to? 

 

Anita Lešić: To je cesta Draulika – Sv. Roko koja je nekada bila državna cesta, a sada više 

nije državna nego je lokalna i prepuštaju nam to u imovinu. Kada se to dogodi onda mi 

moramo planirat i prihode i rashode.  

 

Antonia Frlan: To je vrijednost ceste. 

 

Anita Lešić: To je vrijednost ceste. Dobili smo na papiru da je to vrijednost te ceste, toga 

dijela ceste. Znači radi se o oko 300 metara. 

 

Gojko Antica: Dobro. Nije mi jasno zašto je to izraženo u eurima. Što to znači? Da je negdje 

možemo kupiti, prodati, da imamo na računu – nemamo na računu? 

 

Antonia Frlan: Imamo imovinu tu… 

 

Anita Lešić: Imamo imovinu.  

 

Antonia Frlan: ..i njena je vrijednost tolika.  

 

Anita Lešić: U njihovim knjigama je vrijednost te ceste tolika. Da li je ta vrijednost točna ili 

ne, ne znamo, to je knjigovodstvena vrijednost u momentu kada su prepustili cestu Općini i 

isknjižili su iz svojih knjiga tu vrijednost ceste i prepustili je nama.  

 

Gojko Antica: Dobro. Moći ćemo dignuti kredit na ovo. 

 

Anita Lešić: Da, da. ..to sigurno. Znači novaca nema, to je poklon u naturi. 

 

Gojko Antica: Mislim kada vidiš novac, onda se pitaš što je.. 

 

Anita Lešić: Moramo sve izrazit u novcima. Gotovine nema.  

 

Gojko Antica: Dobro. Vidim ovdje sanacija malonogometnog igrališta Ubli. Ne vidim da se 

nešto saniralo?  

 

Anita Jančić Lešić: Malonogometno igralište Ubli smo mi planirali sanirati, međutim ušlo je 

u Plan Integriranog teritorijalnog programa za otoke i kandidirala ga je Županija i onda će ga 

Županija odraditi.  

 

Gojko Antica: Znam, kužim ali zašto se onda nalazi u 2024. godini i sportsko igralište i ovo 

– malonogometno, ako se nije ništa napravilo onda se to samo prenese, a ne navodi se ako se 

nije napravilo, ne znam.  

 

Anita Jančić Lešić: Prilikom svakih radova uvijek, sad ne znam na što misliš… 

 

Gojko Antica: Piše…sanacija nogometnog igrališta Ubli 4.000,00 eura. Nije se saniralo, 

onda se ne navodi kao da se nešto radilo u 2024. godini. To se ne navodi, nego se preskoči i 

stavlja u Proračun za sljedeću godinu.  



 

Anita Jančić Lešić: Da. 

 

Gojko Antica: A zašto se navodi u ovoj godini, to mi nije jasno. Navodi se da je tu 

potrošena.  

 

Antonia Frlan: Ovo nije izvršenje, nije potrošeno, nego što je planirano.  

 

Anita Lešić: Oprosti na kojoj je to stranici? Ja se na papiru teško snalazim.  

 

Antonia Frlan: Ovo je program i zadnja je stavka,  4.000,00 eura.  

 

Anita Lešić: U programu?  

 

Anita Jančić Lešić: Bez obzira koji program se radi i tko će ga financirati neka manja 

sredstva je uvijek korisno da Općina ostavi, npr. mi smo dobili 11.000,00 eura za vanjski 

fitness a opet ćemo trebati odraditi betonske podloge za vanjski fitness, potrošit ćemo nešto 

novaca, to će odraditi Komunalac. Isto tako mislim da uopće nije greška da stoji nešto kada 

budu radili malonogometno igralište, jer vjerujem da će uvijek ostati neki sitni rad, 

popravak, nešto što ćemo mi financirati. Uz manja sredstva koja su planirana za takve neke 

stvari koje iskaču. Tako da to uopće nije problem.  

 

Anita Lešić: Imamo tu još jednu stvar. To je čisto sada matematika. Proračun donosimo tako 

da bude izbalansiran. Dakle prihodi minus rashodi jednako nula. Ja već sada znam da ćemo 

imati višak oko 100.000,00 eura minimalno. Taj višak je u Proračunu a to znači da moram 

planirati, pošto se neće dogoditi, da bi to poravnala. Ne mogu donijeti Proračun sa viškom.  

 

Antonia Frlan: Na kraju devete stranice vam je ta stavka… 

 

Gojko Antica: Razumijem. Sve sam razumio.  

 

Anita Lešić: Znači negdje moram rasporedit sredstva za koja unaprijed znam da se neće 

dogoditi. Eto. 

 

Gojko Antica: Ok. Ovo je logično. ali ovo mi je nelogično- da se stavlja nešto pet dana prije 

kraja godine a da se neće… 

 

Anita Lešić: Smanjilo se, ali je ostala stavka.  

 

Antonia Frlan: Bilo je osam, a sada je smanjeno na četiri.  

 

Anita Lešić: Na prvoj stranici je nula, prihodi-rashodi nula. Ne možemo donijeti Proračun sa 

viškom. Višak se ne planira. Kada se dogodi onda ga planiraš dogodine, prošlogodišnji. Ali 

unaprijed ne.  

 

Gojko Antica: Dobro. Ima li još netko kakva pitanja? 

 

Predsjednik Gojko Antica zaključuje raspravu te stavlja na glasovanje III. Izmjene i dopune 

Proračuna Općine Lastovo za 2024. godinu. 



Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Gojko Antica utvrdio je da se jednoglasno ( sa 

četiri glasa „za“ ) donose 

 

III. Izmjene i dopune Proračuna Općine Lastovo za 2024. godinu. 

(u prilogu) 

 
 

A.D. 5. PRORAČUN OPĆINE LASTOVO ZA 2025. GODINU I PROJEKCIJA 

PRORAČUNA ZA 2026. I 2027. GODINU 

Predsjednik Gojko Antica daje riječ Aniti Lešić, višoj referentici za proračun i financije. 

 

Anita Lešić: U ovoj godini se Proračun radi po novom Zakonu koji je izašao ima i dvije 

godine, stupao je na snagu u etapama pa je ovaj oblik Proračuna tek evo sada za 2025. 

godinu. Izgleda tako kako izgleda. Imamo paralelno pet godina. Imamo izvršenje 2023. 

godine, imamo izvorni plan iz 2024. godine - to je Plan koji je na snazi, ne onaj koji ćete 

danas donijeti nego onaj koji je bio na snazi kada sam ja ovo radila. Imamo Plan za 2025. 

godinu, Projekciju za 2026. godinu i 2027. godinu. Dakle, pet godina je u Proračunu, prije 

tako nije bilo, bile su ove tri koje slijede. Zato je sada Proračun ovako jedan opsežan 

dokument na 47 stranica. U pravilu su svi podaci koji su i prije bili tu, osim što imamo te 

dvije godine unazad. Planom Proračuna je planirano sve ono što treba za tekuće poslovanje, i 

naravno nekakve investicije, dijelom nove, a dijelom one koje se nisu ostvarile u 2024. 

godini – to je ovo što smo sada govorili. Jasno je da se, vjerojatno se to neće ostvariti, ali ako 

nemamo u Proračunu onda se sigurno neće ostvariti. Zato se ponekada planira malo više 

nego što je realno jer da bi nešto počeli raditi mora biti u Proračunu. Visina Proračuna je 

otprilike ista kao drugih godina, kad s tim prvim Proračunom. Iza toga će naravno biti 

rebalansi pa ćemo se usklađivati. Eto. I naravno dobili ste obrazloženje uz ovo. Tamo se 

obrazlažu sve brojke koje su u Proračunu. 

 

Gojko Antica: Ja imam jedno pitanje, malo sam ljut zašto to nema. Znači na prošloj sjednici 

smo donijeli Odluku da se ide u izmjere za Farmu teleskopa na Soznju. Toga uopće ne 

vidim. Čuo sam maloprije da ćemo prebaciti neka sredstva za sljedeću godinu. Za izdvojiti 

parcelu, ja ću se potruditi sljedeće godine ako Bog da, da uspijem, da znam točno koliko što 

košta, raspitat ću se na više mjesta za elaborat i izdvajanje čestice Hrvatskih šuma i davanje 

Općini Lastovo uz nadoknadu – kako to ide. I da se taj projekt realizira. Imamo čovjeka koji 

je stručnjak za Tamno nebo, za zvijezde, svjetski i moramo ga dogodine nekako dočekati, jer 

on donosi te pomične teleskope. Ja se nadam da će se to ugraditi u Proračun i da će se 

izdvojiti nekih 5-6 tisuća eura za taj projekt. Eto, žao mi je da toga nema.  

 

Antonia Frlan: U Proračunu vam ima stavka vezana uz nekretnine i uz izmjere, a i Proračun 

je napravljen 15. 11. 

 

Anita Lešić: I ranije. 15.11 smo ga poslali. Znači u momentu kada sam radila Proračun… 

 

Gojko Antica: Moglo se dodati. 

 

Anita Jančić Lešić: Nema potrebe jer imamo tu stavku u Proračunu. 

 

Antonia Frlan: Imamo stavku u Proračunu i Proračun neće biti smetnja za to napraviti.  

 



Anita Jančić Lešić: To neće biti toliko velika sredstva da bi izlazila iz one stavke, pošto se 

stalno rade izmjere i uknjižba imovine. Sređujemo imovinu i uz sređivanje imovine nema 

potrebe da stoji posebna stavka jer u ovome trenutku to nije veliki trošak.  

 

Antonia Frlan: Niti znamo koji će iznos biti, ima dio u Proračunu za to.  

 

Gojko Antica: Znam, ali ako se stavio parking Lastovo 2.700,00 eura ili Sportsko igralište 12 

…onda se moglo i tamo staviti. Moglo se raspitati i staviti tamo neka sredstva pa se 

rebalansom, to što je rekla Anita malo gore-malo dole. Nije čak ni bitno koliko, nego da se 

stavi da se zna da se o tome misli i da se na tome radi. Ja mislim da je to jako bitno. Jer smo 

tako odlučili na pretprošloj sjednici.  

 

Anita Lešić: O kupovini zemljišta ili se radi o… 

 

Anita Jančić Lešić: Ne, u prvoj fazi se radi o izmjeri i izdvajanju čestice. 

 

Anita Lešić: Dobro, onda to nije kupovina zemljišta, to može poći u onu stavku uknjižba 

imovine. 

 

Anita Jančić Lešić: Odlučeno je da se zatraži zemljište na korištenje, a čim se korištenje 

dobije iza tog se ide u proces dobivanja zemljišta od…U ovome trenutku za sve te postupke 

ne trebaju neka velika sredstva, odnosno sredstva koja izlaze iz uobičajenih cijena 

geodetskih izmjera koje radimo kontinuirano. Za uknjiženje.  

 

Anita Lešić: Onda za tu stavku ima mjesta u onoj stavci Utvrđivanje imovine a ako 

eventualno dođe do kupnje onda ćemo na Rebalans to … 

 

Anita Jančić Lešić: Za kupnju ionako mora donijeti Vijeće odluku. Kada dokumentacija 

bude pripremljena.  

 

Gojko Antica: Mogu li vidjeti tu stavku, gdje je to? 

 

Anita Lešić: U održavanju imovine. 

 

Gojko Antica: Mislim da bi trebalo vidjeti može li se to odmah izdvojiti i uzeti a ne ići u 

dugotrajni proces, u najam, pa onda se kao time zadovoljiti, pa opet čekaš godinu, 

dvije,.tri…trebalo bi odmah ići u taj proces otkupa. Ja ću se zauzeti da početkom sljedeće 

godine, odmah ću vidjeti koji je to proces i koliko to košta. I ići i u Župana ako treba. 

 

Anita Jančić Lešić: Ne može to riješiti Župan, to moramo riješiti mi.  

 

Gojko Antica: Dobro, ja ću ići za pomoć, neću ići za ne znam ni ja što… 

 

Anita Jančić Lešić: Ne treba ti pomoć. Treba odraditi. Mi planiramo odraditi.  

 

Gojko Antica: Ja ću odraditi. Meni je neugodno.  

 

Anita Jančić Lešić: Ako si ti htio odraditi moglo je to biti u Parku. A sad pošto je to Općina 

odradila, Općina mora angažirati dalje… 

 



Gojko Antica: Odradila je jer sam ja na tome inzistirao.  

 

Anita Jančić Lešić: …angažirati geodeta, i izdvojiti. Nakon toga idemo dalje.  

 

Gojko Antica: I to ne može biti u Parku.  

 

Anita Lešić: Dakle, na stranici 23 imamo Utvrđivanje vlasništva nad nekretninama. Tako se 

zove stavka.  

 

Antonia Frlan: Planirano je 12.000,00 eura. 

 

Anita Lešić: Tako je, ali u toj stavci imamo puno toga, ne samo ovo o čemu smo sad pričali 

nego i druge stvari jer se stalno pokreću neki postupci. 

 

Gojko Antica: Bitno da imamo stavku. Pa ćemo povećavati ili smanjivati cifru. 

 

Anita Lešić: Tako je.  

 

Gojko Antica: Bitno da imamo gdje ćemo se zakačiti.  

 

Antonia Frlan: Zato i govorim. Stavka ima za to. Nije to sada izdvojeno jer se rade 

geodetske izmjere za svašta, može se u nekom rebalansu izdvojiti to kada se bude znalo 

koliko će točno koštati, ali za bilo što da sada treba platiti, predviđeno je.  

 

Gojko Antica: Dobro, meni je bitno da ima stavka. 

 

Anita Lešić: Ako bude kupovina onda će to sigurno biti odvojeno, vidjeti će se što se kupuje, 

ovako se za ove opće stvari, kada bi se za sve što se radi stavili posebnu stavku onda bi 

Proračun bio na sto stranica. To nisu neka velika sredstva da bi se sada moralo… 

 

Gojko Antica: Da, zavisi iz koje se strane gleda. Nekada nisu velika sredstva a nekada jesu. 

Kada nemaš para onda ti jesu. Ali moje mišljenje je da s obzirom na to što smo i gdje smo, u 

što smo se uvukli i tko bi tu došao i što bi radio, mislim da je to jako bitno. Ja moje mišljenje 

guram, ako mogu, ako ne mogu neću ga gurati – odustat ću. 

 

Anita Jančić Lešić: Općina je preuzela tu obavezu i Općina će to odraditi. Općina to radi. 

 

Gojko Antica: Ok. To ćemo sljedeće godine. Ima li još netko nešto vezano uz ovu točku 

Proračuna za 2025 godinu i projekcijama za 2026 i 2027 godinu?  

 

Dino Katić: Mene bi zanimalo vezano uz veliki problem na Lastovu, problem stanovanja. 

Pogotovo za mlade ljude koji ne mogu doći do prve nekretnine, to je problem svuda. Postoji 

li to u nekim pogledima Općine, s obzirom na veliki broj, tj. na nekretnine u vlasništvu 

države. Postoji li model kako bi se uvelo javno-privatno partnerstvo, ili suradnja u nekom 

programu Vlade, kako bi se riješio problem stanovanja? Sa nekim dugoročnim najmovima, 

sa… 

 

Anita Jančić Lešić: Mi smo bili donijeli Odluku kako ćemo poticati gradnju. Postojeći 

stambeni fond, manje-više govorim o Ublima – bivšim vojnim stanovima, se nalazi ili u 

Ministarstvu državne imovine ili u poduzeću Državna imovina. Ili je u MORH-u. Državna 



imovina raspolaže, koliko ja znam, sa dvije nekretnine – zgrada do Crkve sv. Petra, jedan 

stan iznad „bivše Pošte“. One su državne nekretnine. I oni u principu kada bi bilo tko podnio 

zahtjev za kupnju ulazi u proces kupnje i nabave tih stanova. To je moguće. Država nam 

nikada neće ustupiti imovinu koju ćemo mi onda prodavati. Država ustupa imovinu za ceste, 

dječje vrtiće, puteve koji će ostati u našem trajnom vlasništvu kao javno dobro. Ali bilo tko 

zainteresiran može preko poduzeća Državna imovina ukazat svoj interes i eventualno riješiti 

stambeno pitanje. Općina Lastovo nema nekih mogućnosti da bi ljudima nabavljala čestice, 

pogotovo što u ovome dijelu mjesta Lastova je sve privatno zemljište. Građevinske zone ne 

možemo širiti jer nisu izgrađene, znači ostaju nam ili čestice koje su po uvalama, većinom 

privatne - 99 posto , ostaje nam  mjesto Lastovo gdje su također privatne čestice i što se tiče 

nekakve stambene gradnje Općina mislim da nema kapaciteta da ide u to. Ono u što idemo – 

idemo u državnu geodetsku izmjeru gdje će se onda urediti, pogotovo ovo nesređeno mjesto 

u mjestu Lastovu, to je jedan dio priče i idemo u izmjene i dopune Prostornog plana, i UPU 

Lastovo. Tu evo potičem Vijećnike da razmišljaju o tome i da sve one greške ili nelogičnosti 

koje su primijetili pogotovo na UPU... 

 

Antonia Frlan: I UPU Ubli. 

 

Anita Jančić Lešić: ...I UPU Ubli, da daju svoje primjedbe jer ćemo uskoro, prijavili smo se 

za sredstva za izmjene i dopune Plana, to su značajna sredstva, i do tada mora Vijeće 

pripremiti Odluku o Izmjenama i dopunama UPU- a, svaki problem koji uočite zapišite i 

pisano dostavite Općini da se prijedlozi skupljaju, kada se bude radila Odluka koju će 

donijeti Vijeće, da sve to uključimo u nju i da onda idemo u takve neke stvari jer ima detalja 

koje koče stvari a nisu toliko veliki. Ali koče stvari. Recimo, samim UPU-om tereni koji se 

nalaze oko policijske postaje, iznad ili ispod ceste, oni su građevinski ali su povijesni vrtovi. 

Kada bi se to isključilo iz povijesnih vrtova otvorilo bi se…Isto tako ima, tereni na Sv. 

Antoni, oni su van zaštićene kulturne cjeline, i moramo gurati, premda urbanisti zbog toga 

nisu sretni, da se to vrati u građevinske zone gdje bi ljudi mogli graditi kuće jer to je ljudima 

ogromna pomoć. Samim time bi se to otvorilo. To neće ići lako, ali moramo uprijeti svim 

silama da to riješimo da bi tu otvorili mladim ljudima mogućnosti priuštivog…Izgradnje. 

Isto tako unutar zaštićene zone u sadašnjem UPU-u stoji da se u povijesnim vrtovima ništa 

ne može graditi. Pošto kuće u selu, kolika je čestica-tolika je kuća. Većina ljudi ima uz svoju 

kuću i vrt. Ali trenutno u njega ne može ugraditi infrastrukturu. Cilj UPU-a je isto tako da se 

dozvoli da se unutar povijesnih vrtova mogu stavljati infrastrukturne stvari, razvoditi cijevi 

od kanalizacije, bio jame i tako dalje, a da gore opet ostane zemlja, znači da se izgledom ne 

mijenja, ali da dobije funkciju. U protivnom sve naše kuće tu će se srušiti jer nemaju sve ono 

što je potrebno da bi se ta kuća rekonstruirala i u njoj normalno živjelo. Tako da eto, ako bilo 

što primijetite za UPU, nešto što vam je netko rekao ili što znate, što ste primijetili, svaka 

primjedba je dobrodošla. Konkretna primjedba.  

 

Viktor Šantić: Kada se planira donošenje Odluke ? 

 

Anita Jančić Lešić: Mi smo izradili prijedlog Odluke koja je vrlo općenita i ona je nama bila 

potrebna da bi kandidirali sredstva za digitalizaciju, i izmjene i dopune. Ja bi to donijela u 

prvom tromjesečju sljedeće godine, Odluku, ali ne bi brzala. Nego mislim da ja potrebno 

malo razmisliti, svima nama. Naši planovi su relativno dobri i relativno novi. I mi nemamo 

mogućnosti nekakvih velikih izmjena, pogotovo u prostornom planu - namjena, u principu 

izmjene namjena, i ono što se primijetilo da fali. Naša izgrađenost je mala, građevinske zone 

– nema širenja. To se neće dozvoliti zato što nam je izgrađenost ispod 50 posto. Nego stvar 

je namjene i stvar je uređenja, pogotovo recimo što se tiče UPU-a mjesta Lastova. Tu ima 



puno primjedbi ljudi koji su krenuli nešto graditi, zaustavilo ih se na sto strana, naravno da 

se ne može riješiti sve, ali je poanta da se što više toga uoči, da se što više toga popravi. To 

je nekakav plan. Ja bi voljela da negdje tamo u prvom tromjesečju donesemo Odluku.  Kada 

dobijemo sredstva onda idemo u Natječaj i u izradu. Taj proces traje.  

Gojko Antica: Povijesni vrtovi – što se navode već – slušam ih godinama.. 

 

Dino Katić: Oprosti, moram izaći minut, vraćam se odmah, molim te! 

 

Gojko Antica: Hoćeš napraviti pauzu ili?  

 

Antonia Frlan: Morate napraviti pauzu.  

 

Pauza pet minuta. 

 

Gojko Antica: Mi imamo problem, ne samo vezano uz UPU i povijesne vrtove, mi imamo 

problem, to smo već puno puta komentirali, da su nam čestice i vlasništvo na mrtvima. I ne 

možemo rješavati kuće koje se ruše i postaju opasne za okoliš. Imamo situacija u selu da 

čovjek ima kuću, plaća slivne vode, plaća komunalni doprinos, a susjed sa svih strana mu 

donosi smeće, vodu, štakore, zarasla površina i tako dalje. Ja znam da mi ne možemo ulaziti 

u privatno vlasništvo, ali morat ćemo. Morat ćemo nešto napraviti. Zašto?  Jer Država ulazi 

u privatno vlasništvo. Naplaćivanjem poreza, za stanove, za kuće, za nekretnine, za ne znam 

što. Ulazi u privatno vlasništvo. Ne želim da mi ulazimo u privatno vlasništvo na štetu ljudi. 

Nego na korist ljudi. Da im pomognemo. Ja znam ljude, rodbinu koji nemaju novaca, 

nemaju za odvjetnika i ne mogu se dogovoriti. Bilo je prije jedno desetak godina da ljudi ne 

idu na sudove nego da se dogovaraju, da rješavaju svoje imovinsko pravne odnose i da im se 

pomogne da to uknjiže na sebe. Na način da im omogućiš da na veliko, kao što je bilo prije 

deset godina nelegalno sagrađene građevine, pa se na veliko rješavalo, geodet, elaborat, 

arhitekt, i Općina je dobila od toga značajne prihode, i da čovjek može svoju nekretninu – da 

se prvo dogovori sa svojima, a ne da se tužaka, sudi i da se to poteže po sudovima. Mislim 

da bi morali krenuti u taj proces ili ići kažnjavati ljude koji nemaju pokrivenu kuću, da 

moraju plaćati nekakav porez. Pa da onda moraju to rješavati. Na taj način će biti teže, bit će 

gorčina, neće moći, potrošiti će više novaca, i možda neće nikada riješiti nego će plaćati 

porez i onda će to pojesti novac. A na taj način možemo riješiti i neke mlade ljude koji bi 

obnovili da im ustupi rodbina, otac, mati, ne znam i da se stavi u funkciju. Jer na ovaj način 

mjesto Lastovo, možemo staviti da je ne znam ni ja koji povijesni vrt, da je ne znam koji-ne 

znam što, ali kada ti imaš tri kuće oko sebe, ruševine, a ti ne znam kako obnoviš je – ona je 

ružna jer je okoliš ružan. Ja imam situaciju da je krov pao u susjeda, i meni kuća je izgubila 

na svemu. I na cijeni i na pogledu, ne znam. Ruševina je pored moje kuće. A toga ima na 

Lastovu 90 posto. Ako se u to ne upustimo, imat ćemo još više povijesnih vrtova jer će svaka 

ta ruševina postati vrt. Za dvadeset-trideset godina, iz nje će biti stabla, već imamo stabla. 

Na neki način posavjetujmo sa drugim općinama, gradovima, imamo u Italiji gradove što 

daju kuće za jedan euro, da ljudi obnove. Na neki način pokušajmo razgovarati, pokušajmo 

riješiti taj problem, jer neće nam riješiti nitko iz vanka. Mi ovdje moramo riješiti problem.  

 

Anita Jančić Lešić: Ja bi samo rekla da dogodine ulazimo u državnu geodetsku izmjeru 

građevinskog zemljišta. To bi značilo da će doći geodeti koji će mjeriti svaku česticu u 

mjestu Lastovu. Cilj tog projekta je da se stavi na žive. To je način na koji država to rješava. 

Općina Lastovo ne može ulaziti u imovinsko-pravne odnose niti može plaćati nekome 

rješavanje njegovih imovinsko-pravnih odnosa, ali s ovim će se puno toga riješiti. Imamo 

veliki problem mjesta Lastova koje je neisplativo obnavljati, današnjim životom nemoguće 



obnavljati, jer ako nemaš blizu cestu, ako nema mogućnosti rješavanja infrastrukture onda će 

ta kuća stvarno postati povijesni vrt. Imamo nekoliko načina; prvo preko geodetske izmjere, 

da se to dovede na žive jer onda automatski je situacija drugačija, drugo da ovim 

urbanističkim rješenjima omogućimo ljudima da rješavaju infrastrukturu i  da vidimo da li se 

može tu unutar mjesta dovesti još nekakav put da budu pristupačnije kuće.  

 

Rino Barbić: Ja mislim da dosta tih kuća su pale, ili kojima je pao krov, da dosta tih ljudi 

živi vanka. I mislim da, ti ljudi žive po Americi, Australiji, mislim da oni imaju novaca da 

mogu rješavati svoje imovinsko-pravne stvari. Tu nema nikakvih problema.  

 

Gojko Antica: Jest, ali se trebaju dogovoriti čije je, ima ih puno.  

 

Rino Barbić: Oni su rodbina pa neka se dogovaraju.  

 

Gojko Antica: Ali ovo što je Anita rekla, znači može se, i Općina utječe. Samim time što će 

doći projekt geodetske izmjere besplatno i tako dalje, državnim poticajem, ne znam kako je 

to došlo, znam ali sad nije bitno, znači da se može. I da je to ono o čemu sam ja govorio. A  

ne da se ne može.  

 

Rino Barbić: Ok, kada se dovede to na žive, što će se dogoditi poslije?  

 

Gojko Antica: Onda mu možeš poslati slivne vode, komunalni doprinos, i možeš ga prisiliti 

da obnovi to.  

 

RINO Barbić: A zašto se to ne može i sada? 

 

Gojko Antica: Zato što se ne zna čije je. 

 

Rino Barbić: Pa ako tamo ima sto vlasnika, pa na sto vlasnika. 

 

Gojko Antica: Ali na pokojne je. Nije njegovo, na toga iz Australije, nego na djeda, 

pradjeda..tko zna čije. Ne možeš poslati na groblje uplatnice.  

 

Antonia Frlan: Dobro, ali komunalna naknada se naplaćuje za 95 posto kuća i te koje su na 

mrtve znamo uglavnom tko koristi. Ima sigurno par nekretnina gdje jednostavno ne možemo 

ništa i ne možemo nikome poslati, ali većina se stvarno naplaćuje.  

 

Gojko Antica: Ja ne vjerujem da se naplaćuje većina jer na Lastovu ima tisuću i sto čzgr. 

 

Antonia Frlan: A Općina vam ima 800 i nešto skoro 900 obveznika komunalne naknade.  

 

Gojko Antica: Ne govorim za cijeli otok nego samo za mjesto Lastovo.  

 

Antonia Frlan: Ok, neka čestica koja možda ima više vlasnika – mi šaljemo jednome. Ali, 

govorim vam.. 

 

Gojko Antica: Dobro, super, ali ne možeš dalje, ne mogu se druge stvari, tome jednome ne 

možeš…da obnovi, da stavi krov… 

 

Antonia Frlan: Pa to sam vam htjela reći, to nije rješenje, što ćemo komunalnu naplatiti pa 



ćemo sa time nešto riješiti.  

 

Anita Jančić Lešić: Kada bi se dovelo na žive nasljednike, to bi bilo …Jer onda se zna tko je 

vlasnik… 

 

Anita Lešić: Neće biti efekat koji hoćemo, sada ovi ali maklo se sa mrtve točke.  

 

Viktor Šantić: Dobro, efekt bi trebao biti zaštititi ostale građane i posjetitelje Lastova da ne 

pade koji kamen sa te ruševine po njima. To bi trebao biti prioritet i on se neće riješiti 

naplaćivanjem komunalne naknade živima nego nekim drugim restriktivnijim načinom.  

 

Anita Jančić Lešić: Treba vidjeti na koji način Općina… 

 

Antonia Frlan: Ima… uklanjanje… 

 

Viktor Šantić: Uklanjanje opasnih kamena koji mogu pasti ili nešto… 

 

Antonia Frlan: I uklanjali smo. Bio nam je prijavljen jedan kamen u Pušćet. Uklonjen je. Ali 

ako prijeti opasnost od urušavanja cijele zgrade i ako je to neka veća investicija Općina 

može donijeti rješenje o uklanjanju i poslije možemo jedino uklanjanjem putem treće osobe 

na račun vlasnika, ali nemamo mi ta sredstva. Za rješavati svoju imovinu i obnavljati 

nemamo, a kamoli za tuđu. I poslije bi se mi mogli upisati u zemljišnu knjigu i opteretiti i 

jednog dana postati vlasnici te nekretnine, ali to iziskuje veoma veliki Proračun. 

 

Viktor Šantić: A jesu li poznati sljednici tih mrtvih? U čijem je to vlasništvu? 

 

Antonia Frlan: Evo, ja ti sad govorim za tu jednu kuću gdje je postojao kamen koji je prijetio 

opasnosti i uklonili smo ga. Kada nam se prijavi takvo nešto i ako se može napraviti u 

suradnji sa našim poduzećem, napravi se, ali da je neka kuća kojoj prijeti opasnost od 

urušavanja kompletne fasade, nije nešto što se može sa malo novaca srediti da bi Općina to 

mogla. A bili smo poslali ljudima koji su bili vlasnici, bilo ih je pet-šest, poslali smo im.  

 

Viktor Šantić: A jesu li se javili za? 

 

Antonia Frlan: Javili su se, dogovarali su se, na kraju je Općina to napravila putem 

poduzeća. 

 

Gojko Antica: Ja samo hoću reći jednu stvar i ne bih više o tome. Činjenica je da mi imamo 

na Lastovu tisuće kvadrata stambenog prostora, a da su neriješeni, derutni i da bi bilo 

najefikasnije da se ti prostori stave u funkciju. 

 

Anita Lešić: O da, slažem se.  

 

Gojko Antica: Naročito mjesto Lastovo. I ako mi ovdje ovo mjesto Lastovo, ako ništa drugo, 

ne stavimo u projekt razmišljanja, u projekt neke realizacije, mi više nećemo imati u koga 

primiti pokladare ni maškare, ni crkve, ni škole, ništa. Mjesto Lastovo je centar, ljudi moji, 

ovoga otoka. Ni Portorus, ni Zaklopatica, ni Pasadur, Ubli ni Prehodišća. Ne znam. Ako mi 

ne počnemo misliti o njemu, nema nas. Jednostavno nas nema. Ovi ljudi trebaju početi 

obnavljati, ovako ili onako, potpuno, sa poticajem, nagradama, ne znam ni ja čime, ne 

poticati nekoga da izgradi neki novi stan, to je dobro ali ovo bi trebao biti prioritet.  



 

Dino Katić: I uvijek se vraćamo na preduvjet, a to je financijsko poslovanje Općine. 

 

Rino Barbić: Financije. I to je to.  

 

Gojko Antica: I zato ako ima netko od mladih, a da je podrijetlom sa Lastova, hvala Bogu 

ima ih sada puno koji nisu jer da nema tih iz vanka ne bi nas ni bilo, imaš možda svoju 

nekretninu i ako ti treba nešto pomoći u tome smjeru, razgovor-pregovor, sufinanciranje, 

odvjetnik ili ne znam što, pa mu tu pomoći, financirati ga.  Anita, sufinanciranje-stambeno 

zbrinjavanje možeš i tako potaknuti. Sa razgovorom. To je moje mišljenje, sad ne znam. 

Dobro, malo smo skrenuli sa Proračuna Općine za 2025. godinu, jeli ima još netko nešto za 

nadodati ?  

 

Predsjednik Gojko Antica zaključuje raspravu te stavlja na glasovanje Proračun Općine 

Lastovo za 2025. godinu i projekcija Proračuna za 2026. i 2027. godinu . 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Gojko Antica utvrdio je da se jednoglasno ( sa 

četiri glasa „za“ ) donosi 

 

Proračun Općine Lastovo za 2025. godinu i projekcija Proračuna za 2026. i 2027. godinu 

(u prilogu) 

 

 

A.D. 6. GODIŠNJI PLAN RAZVOJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE NA PODRUČJU 

OPĆINE LASTOVO ZA 2025. GODINU S FINANCIJSKIM UČINCIMA ZA 

TROGODIŠNJE RAZDOBLJE 

Predsjednik Gojko Antica daje riječ Antoniji Frlan, pročelnici Jedinstvenog upravnog odjela 

Općine Lastovo. 

 

Antonia Frlan: Ovo je dokument koji je trebao biti na prošloj sjednici skupa sa ostalima za 

civilnu zaštitu i zaštitu od požara, ali budući da ima financijske učinke onda smo čekali 

donošenje Proračuna. U njemu su navedene sve zakonske obaveze i mogućnosti Općine, 

planirane u civilnoj zaštiti u 2025. godini i u članku 3. su navedena planirana financijska 

sredstva za 2025. i projekcije za 2026. i 2027. godinu.  

 

Dino Katić: Glasamo ili što? 

 

Gojko Antica: Ovo je od prošle godine, ovo tu? 500, 500?  

 

Antonia Frlan: To je za 2025. godinu. To je iz Proračuna. 

 

Gojko Antica: E pa nekako mi se ne podudara, Proračun i ovo sa ovim.  

 

Antonia Frlan: Ne vjerujem.  

 

Gojko Antica: Ne mislim… 

 

Antonia Frlan: Ovo je civilna zaštita, i ovo su sredstva iz Proračuna.  

 



Gojko Antica: A zašto se stožer odvaja od civilne zaštite? 

 

Antonia Frlan: Zato što je odvojen u Proračunu. Stožer je za osposobljavanje članova 

Stožera koji nisu osposobljeni, a civilna zaštita je za opremu i slično.  

 

Gojko Antica: A što spada u osposobljavanje članova civilne zaštite? 

 

Antonia Frlan: Trebali smo proći nekakvu obuku.    

 

Gojko Antica: Sada imamo neke nove koji nisu osposobljeni?  

 

Antonia Frlan: Ima nekih koji nisu prošli obuku kada i mi ostali.  

 

Gojko Antica: Dobro. Ima li netko nešto za dodati? 

 

Predsjednik Gojko Antica zaključuje raspravu te stavlja na glasovanje Godišnji plan razvoja 

sustava civilne zaštite na području Općine Lastovo za 2025. godinu s financijskim učincima 

za trogodišnje razdoblje. 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Gojko Antica utvrdio je da se jednoglasno ( sa 

četiri glasa „za“ ) donosi 

 

Godišnji plan razvoja sustava civilne zaštite na području Općine Lastovo za 2025. 

godinu  s financijskim učincima za trogodišnje razdoblje. 

 (u prilogu) 

 

A.D. 7. VIJEĆNIČKA PITANJA 

Anita Jančić Lešić: Imate li pitanja ? 

 

Rino Barbić: Imam pitanje. Što je sa kanalizacijom u Mihajla?  

 

Anita Jančić Lešić: Oni su pročistili kanalizaciju i spojili su cijev za u more. I pročistili su je 

iz strane kopna, jednim dijelom, onu cijev u moru. I bilo je planirano to i krenulo je prije 

jedno dva-tri tjedna.  

 

Rino Barbić: To se već govorilo, da će doći neki brod i onda će.. 

 

Anita Jančić Lešić: Čula sam da opet curi, moramo to riješiti. Ja ne znam, kada sam se bila 

čula sa Belićem, bio je rekao da će brod doći brzo, to je bilo ima jedno mjesec dana. Jeli on 

možda štogod začepio? Treba provjeriti. Po Novoj godini treba provjeriti. Fali nekoliko 

šahti, ima stvari koje tu još treba napraviti. Oduške neke treba napraviti, pročistiti. 

 

Rino Barbić: I što je sa onim vodovodom? Hoće li se raditi vodovod, onaj što se treba 

napraviti?  

 

Anita Jančić Lešić: Oni bi trebali, ne znam točan datum, pripremaju…odustali su od 

izgradnje cjevovoda kroz ulicu sv. Kuzme i Damjana i napravit će kroz ovu gornju ulicu, 

Kneževu, od Pjata do.., mijenjat će cijev do poslije Palaca, znači do sv. Ivana. Ostatak cijevi 



je dobar i on bi se trebao spojiti preko Petnjice dole do Huhrana, i napravili bi prsten. Isto 

tako je u planu da se odozgora spusti jedna okomica pa da se, koliko sam razumjela… 

 

Rino Barbić: Od Palaca  pa dole prema… 

 

Anita Jančić Lešić: Ne više prema ovamo, više prema ovamo tako da mogu dole spustiti gdje 

je Bartul i Biz. Moguće kod Ina. Tu negdje bi spustili tako da se u slučaju bilo kakvog 

problema da imaju bypass. Od ovamo bypass i od ovamo bypass. Mislim da će oni to vrlo 

skoro, još nisu zatražili dozvolu za radove, ali su u planu da će to napraviti.  

 

Rino Barbić: Hoće li biti do ljeta? 

 

Anita Jančić Lešić: Ja se nadam.  

 

Viktor Šantić: Imam ja jedno pitanje vezano uz sanaciju rive na Pasaduru. Jeli netko 

pregledao tu rivu? Prije odlaska izvođača sa radova?  

 

Anita Jančić Lešić: Pregledao je nadzorni inženjer, riva je napravljena, na pola rive je ostalo 

dolje kamenje. 

 

Viktor Šantić: Dobro, kamenje je ostalo i još? 

 

Anita Jančić Lešić: Koliko ja znam ništa. 

 

Viktor Šantić: Svaka dva-tri metra je ostala armatura viriti van po pola metra. Šipka. To je u 

razini plime-oseke. To je služilo vjerojatno za šalovanje rive, ostalo je vani, opasno za djecu, 

za brodove, bilo koga.  

 

Anita Jančić Lešić: Neki dan je bio ronilac. Ja još nisam bila tamo.  

 

Viktor Šantić: Nadzorni je potpisao da je sve kako treba?  

 

Anita Jančić Lešić: Riva – da. Ovako, pola rive je bilo dosta, kamena je ostalo.. 

 

Viktor Šantić: To mi je jasno.  

 

Anita Jančić Lešić: A jesi li bio nakon što je bio ronilac? 

 

Viktor Šantić: Ja sam bio prije sedam dana. 

 

Anita Jančić Lešić: On je trebao biti ove dane. 

 

Viktor Šantić: Prije tri-četiri dana viri šipka od 20-30-40 cm od armature. Viri van. 

 

Anita Jančić Lešić: Treba pogledati. 

 

Dino Katić: Tu je nasloni šalung na nju, nije poslije otkinuo.  

 

Anita Jančić Lešić: Ronilac je bio, zadnjih sedam dana jer mi je ovaj javio, dogovorili smo 

da dođe ronilac i da očisti onih dvadeset metara gdje je bilo kamena i svega. Pa je bilo 



problematično za zavezat barku. Nakon toga nisam bila, poći ću pogledati pa ćemo vidjeti. 

Ako je to ostalo, to treba riješiti.  

 

Gojko Antica: Uzalud nama i nadzori i kontrole, inspekcije, nama iza svakih tih 

građevinskih radova ostaju repovi i nedovršene stvari i to su gole činjenice. Ja ne znam tko 

bi trebao ući u kontrolu toga svega. 

 

Viktor Šantić: I obavljeno je sve prema projektu? Zadatku, sve? I bitve stavljene prema broju 

koji je, sigurno? 

 

Anita Jančić Lešić: Da, i više su ih stavili čak. Možda su mogli staviti i malo rjeđe. 

 

Viktor Šantić: Ne znam. Ja sam pročitao da projektni zadatak traži postavljanje 20 bitvi, a 

čini mi se da ih je manje. 

 

Anita Jančić Lešić: Da, petnaest ih je. Stavili su ih pet manje jer su preusko bile postavljene, 

i ovako su.  

 

Rino Barbić: Pa kako dvadeset na onoliko metri.. 

 

Viktor Šantić: Mogli su ih staviti negdje drugo. Mogle su se ubušiti negdje drugo. Plaćene 

su.  

 

Anita Jančić Lešić: Za to znam.  

 

Antonia Frlan: Nisu onda plaćene, smanjene su. Manje posla je bili i bio je manji iznos, zato 

su bili dogovoreni neki drugi radovi isto u sklopu toga. Kada se nešto dogovori, a kasnije 

ispadne da je manja količina, smanjuje se račun.  

 

Anita Jančić Lešić: Kod svih radova dolazi do ispravaka, negdje se potroši nešto više, a 

negdje nešto manje.  

 

Gojko Antica: Imam pitanje vezano uz Jadroliniju. Do kada ćemo mi trpiti kapetane, 

brodove, ne znam koga, da ne nabrajam dalje? I do kada ćemo mi ovdje biti građani drugoga 

reda? Ljudi me zovu, ne jedan, nego više njih, optužuju me, ti si neki političar, ti si neki 

vijećnik, ti si neki predsjednik, ti si ovo-ti si ono, a ja sa nemoćan da išta odgovorim. I kad 

im odgovorim – lažem ih. Zato što mene lažu. Riješili smo ovo, riješili smo ono, doći će 

brod, i opet ne dođe. Ali činjenica je da, ja ne znam jesu li ti brodovi u plovnom stanju, da li 

su oni opasni za promet, da li su oni uopće sposobni za ovu liniju održavati, jer ako je 

opasnost putnika u pitanju, ako su oni ugroženi, onda stvarno ne bi trebali doći do Lastova, 

neka se utopi negdje drugo, Bože oprosti. Ali ako nas lažu da će doći brod i ljudi se ukrcaju i 

dođu do Vela Luke i onda im kažu da neće ići ili ako ti kažu da ideš na vlastitu odgovornost, 

to je za mene, najblaže rečeno neozbiljno, a da ne kažem bezobrazno i zločesto. To je više 

prešlo sve mjere. Ali doslovno sve. Ja ne zna što mi moramo napraviti. Moramo bojkotirati? 

Raditi scene? Skup građana? A koliko smo mi organizirani, toga neće biti jer mi smo 

stvarno.. mogu nas baciti u tunguziju mi se nećemo buniti.  

 

Anita Jančić Lešić: Kada će to sve biti riješeno? Ja se nadam u petom mjesecu sa 

rješavanjem još jednog veza, kada ćemo dobiti brod koji je novi i koji je prilagođen našem 

moru. Ovu zimu će biti čupavo, ovo je prestrašno što se događa. Ja jutros ne mogu razumjeti 



da je brod ostao u Vela Luci i da on uopće ne želi doći do Splita, nego se vraća na Lastovo 

navečer i ponovo ide. Znači on je došao do Lastova, došao je do Vela Luke i tamo je ostao 

jer mu je navodno, ljudima je rekao da nema mjesta u Splitu, a ja od Jadrolinije čujem da je 

tamo jako bura, on se boji da ga ne zalijepi za rivu i on stoji u Luci. Vraća se na Lastovo i 

sutra ide ponovo u Luku. Kašić bi trebao danas doći, danas je utorak, drugom linijom u 16 

sati bi trebao doći Kašić i pokupit te ljude… 

 

Antonia Frlan: Znači ljudi koji su krenuli u jutro u 4:30 trebali bi doći večeras u 21:00 sati u 

Split.  

 

Rino Barbić: Dobro, jeli jučer Kašić došao popodne?  

 

Anita Jančić Lešić: Kašić ne, ali došao je Hektorović. 

 

Antonia Frlan: Kašić je došao do Luke na kraju. 

 

Anita Jančić Lešić: Došao je do Luke. 

 

Rino Barbić: Jer netko govori da je došao, netko da nije, nemam pojma. 

 

Gojko Antica: Trebao je doći. 

 

Anita Jančić Lešić: Bilo je najavljeno da će on krcati ljude za Lastovo, na vlastitu 

odgovornost, ali da on ne garantira da će doći do Lastova. I on nije došao. A Hektorović je 

došao do Lastova. I partio je. 

 

Rino Barbić: Ali jučer kada je krcao ljude, Hektorović u Splitu, nikome nije govorio da ide 

na vlastitu odgovornost.  

 

Antonia Frlan: Hektorović je došao sinoć do Lastova. Ali ovaj drugi je mogao jutros.. 

 

Anita Jančić Lešić: Ali on je računao doći do Lastova. 

 

Rino Barbić: Ali nije nikome rekao na rampi da…al se vikalo da neće doći…govorili su da 

neće doći.  

 

Anita Jančić Lešić: Tko ? 

 

Rino Barbić: Brod.  

 

Antonia Frlan: On je došao i jutros je ukrcao ljude i ostao je u Luku.  

 

Rino Barbić: Znam da je došao..ali.. 

 

Anita Jančić Lešić: To ponašanje mi je ne…bolje da ne počnem govoriti, nerazumljivo, i 

nemoguće. 

 

Gojko Antica: Mi nemamo problem samo sa brodovima. Imamo problem i sa katamaranima. 

Ista stvar. Imamo problem sa Hvarom. Koji više ne dozvoljava da brod prođe tamo, nego 

idemo petnaest minuta duže. Ja to ne razumijem. Ja razumijem ljeti, ali sada ne razumijem.  



 

Dino Katić: Nije krivo osoblje trajekta, ni kapetan. Jer moraš uzet u obzir da on ima 

odgovornost da prevozi veliki broj ljudi. A trajekt je star i dotrajao. 

 

Antonia Frlan: Nismo rekli da je kapetan kriv, nego netko je kriv.  

 

Dino Katić: Ovdje se radi o modernizaciji flote. Znači da očigledno prioritet Vlade nije 

ulaganje u flotu. O tome se radi. Mi se vozimo Kašićem iz … 

 

Gojko Antica: Pa nije Jadrolinija jedini brodar.  

 

Dino Katić: Ali nije problem, jesi li se vozio Bartulom Kašićem? 2024. godine, Europska 

Unija. Republika Hrvatska. Bartul Kašić. Zemlja koja živi od turizma.  

 

Gojko Antica: Koncesija i natječaj za liniju Lastovo – Split, koju je država dala i javila se 

Jadrolinija. Nisi sposoban voziti tu liniju, odrekni se te linije, daj drugome koncesionaru. O 

čemu pričamo mi? Nije Jadrolinija jedina na svijetu. Država plaća to. E sad je pitanje je li 

država plaća ili ne plaća. Ja ne znam. Više nisam pametan. Ako država plaća… 

 

Dino Katić: Da nije subvencije ne bi ni vozili.  

 

Gojko Antica: Jadroliniji, a Jadrolinija ne vozi, gdje su pare? Mislim, vrati pare nama na 

otok. Daj nama, financiraj nas. Ne razumijem.  

 

Dino Katić: Po zakonu spajanje teritorija, recimo državna subvencija, ali su trajekti loši, 

prijevozna sredstva su nikakva.  

 

Gojko Antica: Ali uputi dopis Jadroliniji, ako niste u stanju održavati liniju za Lastovo jer 

nemate adekvatnog broda odreknite se koncesije i neka se netko drugi javi.  

 

Dino Katić: Tko ima brodove?  Trajekte? Tko? Iz Italije ovi? 

 

Gojko Katić: Ne znam. Postoje. Živimo u Europskoj uniji.  

 

Din Katić: Promašili smo cijeli fudball. Po Facebooku…kapetan..onaj…što će kapetan sa 

ono karampane, potopit će se i on i čeljadi, bolje da ne vozi.  

 

Gojko Antica: Ok.  

 

Predsjednik Gojko Antica zaključuje sjednicu u 9:10 sati. 
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